
Protokół Nr XLVII/14 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 23 maja 2014 roku 
 

Otwarcia XLVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Pan Piotr Gwóźdź 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 10
00 

w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitał zebranych radnych, 

zaproszonych gości, mieszkańców Gminy Karlino (listy obecności załączono do 

protokołu). 

Pan Piotr Gwóźdź Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności, na której 

widnieje  12 podpisów stwierdził prawomocność obrad, nieobecni są Pani Grażyna 

Tomczyk, która przedłożyła stosowne usprawiedliwienie, Pan Leszek Gago, który 

się spóźni oraz  Pan Waldemar Grażyński, który zgłaszał, że ma jakąś ważną, 

prywatą sprawę. Przewodniczący Rady dodał, że ma nadzieję, że 

usprawiedliwienie zostanie przedłożone  do protokołu. 

 

Ad. 1b  

 

Pan Piotr Gwóźdź Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, że 

radni otrzymali porządek obrad wraz z materiałami  na dzisiejszą sesję, zapytał czy 

są propozycje zmian.  

 

Pan Waldemar Misko Burmistrz Karlina zgłosił wycofanie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino.  Pan 

Waldemar Miśko wyjaśnił, że projekt uchwały wymaga dodatkowych konsultacji     

z mieszkańcami poszczególnych miejscowości. Będziemy tą uchwałę wprowadzać 

w czerwcu. 

Za wykreśleniem z porządku obrad punktu 11e) projektu  uchwały w sprawie  

przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino, głosowało 11 radnych, nie było 

głosów przeciwnych i nie było głosów wstrzymujących.   
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Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej. 

2. Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej                     

w Karlinie zaświadczenia o wyborze na radnego. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego Rady Miejskiej              

w Karlinie. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym oraz   

z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

7. Informacja o pracy Rady Powiatu Białogardzkiego – radni z terenu Gminy 

Karlino. 

8. Informacja na temat przygotowania do sezonu letniego oraz działalności 

kulturalnej i sportowej na terenie Miasta i Gminy Karlino: 

a) Zakład Oświaty w Karlinie, 

b) Karliński Ośrodek Kultury, 

c) Zarząd Obiektów Sportowych, Turystycznych i Rekreacyjnych         

Spółka z o. o.  w Karlinie. 

9. Informacje dotyczące działalności i funkcjonowania stowarzyszeń                     

i klubów sportowych na terenie Miasta i Gminy Karlino. 

10.  Sport w szkołach na terenie Gminy Karlino. 

11.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Karlino na 2014 rok, 
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b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2014 – 

2025, 

c) zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino  - obręb 

Garnki, 

d) nabycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino- obręb 

Ubysławice, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży 

napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie Gminy 

Karlino miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, 

f) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej gminy Karlino, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Miejskiej Rady Seniorów             

w Karlinie oraz nadania jej statutu. 

12.  Interpelacje i zapytania radnych. 

13.  Odpowiedzi Burmistrza na zapytania. 

14.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzednich                

 sesjach. 

15.  Zakończenie XLVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

Ad. 1c 

 

Pan Piotr Gwóźdź Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, że 

protokół z XLVI sesji Rady Miejskiej został przesłany do radnych, był również 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zapytał, czy są uwagi do treści protokołu?  

 

Za przyjęciem protokołu z XLVI/14 sesji za głosowało 10 radnych, głosów 

przeciwnych nie było, nie było głosów wstrzymujących. 

Pan Bogdan Piłkowski nie głosował. 

Protokół Nr XLVI  z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 25 kwietnia 2014 roku 

został przyjęty  w wyniku jawnego głosowania.  

 

Ad. 2  
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Pani Danuta Wyszecka – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej 

przedstawiła treść zaświadczenia Miejskiej Komisji Wyborczej wydanego na 

podstawie art. 128 ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. – Ordynacja wyborcza do rad 

gmin, rad powiatów i sejmików (Dz. U. z 2010 r. Nr 176, poz. 1190 z późn. zm.) 

Miejska Komisja Wyborcza w Karlinie stwierdza, że  w wyborach, które odbyły 

się dnia 27 kwietnia 2014 r. Pan Lech Ryszard Kołodziejczyk został wybrany 

Radnym Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

Ad.3 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Piotr Gwóźdź przedstawił 

treść roty ,,Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję 

uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na 

względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

 

Pan Lech Kołodziejczyk wypowiedział słowo ,,ślubuję” z dodaniem zdania             

,, tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że Pan Lech Kołodziejczyk może 

brać udział w głosowaniu. Materiały, które były w Biurze Rady na dzisiejszą sesję 

otrzymał również Pan Kołodziejczyk. 

 

Ad. 4  

 

Przedstawiciele Powiatowej Stacji Epidemiologicznej w Białogardzie zwrócili 

się z informacją  szczególnie do sołtysów ale również do wszystkich  zebranych, 

że zgodnie z obowiązującym prawem, wszyscy producenci,  żywności pierwotnej, 

tj. jajka, warzywa, owoce, surowe mleko, runo leśne, jeżeli sprzedają bezpośrednio 

do odbiorcy  finalnego, czy na rynku, czy u siebie w domu dla sąsiada, czy do 

sklepiku muszą się zgłosić do Sanepidu z wnioskiem o wpis. Muszą być 

zarejestrowani w Sanepidzie i otrzymają zaświadczenie  i wtedy będą mogli 
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bezpiecznie funkcjonować. W razie nie zgłoszenia takiego wniosku może być kara 

w wysokości co najmniej 1.000 zł, może być wyższa do 5.000 zł. Zaświadczenie 

nie zobowiązuje do żadnych opłat skarbowych. Następnie zwrócono się z prośbą 

do sołtysów aby zmobilizowali rolników do zgłoszenia się do Sanepidu, żeby nie 

było takich sytuacji, że trzeba będzie sporządzać wniosek o ukaranie do Szczecina. 

Ponadto poinformowano co to są  produktu pierwotne pochodzenia roślinnego (są 

to warzywa, owoce, zboża, zioła, grzyby hodowlane). Produkty pochodzenia 

zwierzęcego (są to jaja, surowe mleko, miód, produkty rybołówstwa tj. żywe 

małże) jak również produkty zbierane w środowisku zarówno pochodzenia 

roślinnego jak i zwierzęcego (tj. grzyby, jagody czy ślimaki). Sprzedaż 

bezpośrednia to jest sprzedaż, która odbywa się bezpośrednio do konsumenta 

finalnego czyli do klienta na rynku, czy w domu do sąsiada czy do sklepu 

detalicznego, lub lokalnej restauracji. Przedstawicielka Powiatowej Stacji 

Epidemiologicznej w Białogardzie poinformowała, że była prośba pani sołtys, 

żeby zorganizować takie spotkanie w sołectwie i jeżeli byliby  zainteresowani to 

jak najbardziej takie spotkania mogą się odbyć, żeby to  wytłumaczyć rolnikom. 

 

Pan Tomasz Rusiecki, w imieniu Placówki Wsparcia Dziennego zaapelował                     

i zaprosił do udziału w konkursie dla dzieci od 5-6 klasy, gimnazjum  i do 19 roku 

życia. Konkurs fotograficzny pn. ,,Prawa dziecka”. Prawa dziecka, które są              

w Konwencji Praw Dziecka. Na stronie karlińskiej jest regulamin tego konkursu. 

Propozycja jest taka aby maksymalnie na 5 fotografiach przedstawić wybrane  

prawo dziecka. Z życia rodzinnego, zrobione wcześniej może być zrobione teraz. 

Na zgłoszenia oczekują do 16 czerwca br.  Może być jedno zdjęcie lub 

maksymalnie pięć zdjęć. Opisane z tyłu z danymi osobowymi oraz z hasłem, 

którego prawa dziecka dotyczy.  

Zdjęcia można zgłaszać elektroniczne na adres konkurs.karlino@wioskisos.org         

lub osobiście przynosząc do placówki na ul. Kościuszki 48n. Przynosząc gotowe 

zdjęcia lub na płycie  CD, pen drive, organizatorzy to zgrają. Rozstrzygnięcie 

konkursu  będzie podczas  Nocy Świętojańskiej 28 czerwca br. Będzie wystawa 

pokonkursowa. Nagrodą główną w konkursie jest tablet. Następnie Pan Rusiecki  
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zwrócił się z prośbą aby przekazać informację najbliższym, w sołectwach aby taką 

aktywność zrobić w swoim gronie. 

 

Maria Pałka Dyrektor Szkoły Podstawowej w Karwinie poinformowała, że 

szkoła w Karwinie przystąpiła do Konkursu pn. ,,Kolorowe Boiska’’. Jest to 

konkurs organizowany przez fabrykę farb ,,Śnieżka”. Można wygrać boisko są 

jeszcze inne nagrody. W konkursie mogą brać udział szkoły, które nie mają boiska 

lub są w złym stanie. Szkoła w Karwnie nie ma boiska dlatego przystąpiła do 

konkursu. Jest to konkurs dwu fazowy. Aby wziąć udział  w konkursie  trzeba było 

nakręcić filmik.  Pani Pałka podziękowała dla Pana Bartka i Pani Magdy za pomoc 

w nakręceniu filmiku. Taki filmik już powstał. Oby obejrzeć ten filmik od 

26.05.2014 należy wejść na stronę  Kolorowe Boiska i tam można będzie obejrzeć 

ten filmik. Konkurs jest dwu etapowy. Do drugiego etapu przechodzą te szkoły, 

które otrzymają najwięcej głosów. Pani Pałka zwróciła  się z prośbą  aby głosować 

na szkołę w Karwinie.  

 

Pani Beata Klepuszewska Radna Rady Miejskiej poinformowała, że jest radną 

z okolic Zwartowa ma informację dla Starosty Hyndy ale z uwagi, że go nie ma 

przekaże dla Wicestarosty Pana Raczewskiego. Następnie odczytała treść petycji 

mieszkańców sołectwa Zwartowo do Starosty Powiatu Białogardzkiego Pana 

Tomasza Hyndy.  Petycja załączona do protokołu. 

Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury zaprosiła 

31.05.2014 r. na otwarcie  wystawy  ,,Takie jest życie taki jest świat". 

 

Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej poinformował, że na poprzedniej 

sesji miał ciekawą propozycję od Burmistrza, który namawiał go żeby startował       

w wyborach na fotel burmistrza, jest to do zastanowienia. Ale pana  propozycja, że 

Burmistrz pozbiera mu głosy to on tego nie chce. Z dwóch powodów. Po pierwsze 

Pan Burmistrz nie dotrzymuje słowa może o tym świadczyć, pismo które wywiesił 

Burmistrz przed swoim biurem, że poda się do dymisji jak hala nie będzie 

skończona. 
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Druga sprawa, przeglądając dokumenty i podpisy mieszkańców gminy Karlino za 

inicjatywą budowy ,, muzeum wytrysku" to koleżanki z komisji i on stwierdzi 

pewne nieprawidłowości  i on nie będzie tego ryzykował, żeby polegać na panu            

w tym wypadku. Choć propozycja jest ciekawa bo jeżeli dojdzie do drugiej tury, to 

zawsze można się zastanowić popierając jakiegoś kandydata w drugiej turze nie 

załapie się ktoś z rodziny na jakieś stanowisko np. prezesa jakiejś spółki. 

Następnie Pan Piłkowski dodał, wszyscy państwo radni otrzymali pismo od 

Burmistrza Karlina z dnia 13 maja 2014 r. nr syg.akt 033.7.15.2014 KF 

adresowane do Radnych Rady Miejskiej w Karlinie. To pismo jest jaką próbą 

odpowiedzi na moją skargę. Z wyliczeń Pana Piłkowskiego widać, że ma jakiejś 

wielkiej różnicy  między okresem styczeń-czerwiec a lipiec-październik jeżeli 

chodzi o ilość  śmieci wywożonych  z urzędu. W pierwszym okresie było 10  

pojemników miesięcznie  a w drugim 11. Czyli co dwa dni mieliśmy jeden duży 

pojemnik 1100 litrów. Jego wyliczenia śmieci i zastosowane przeliczniki na ryzy 

papieru mogą być dla wielu osób czytelne i zrozumienie. Choć niektóre wyliczania 

lub przeliczenia Pana Piłkowskiego jednej pani prezes budzi śmiech, on nie będzie 

z panią prezes polemizował bo nie oto chodzi. Pan Piłkowski dodał, że nie 

rozumiem też pana stwierdzenia żeby w każdym pokoju potrzeba po 3-4 

pojemniki, aby selekcjonować śmieci, skąd pan wyciągną takie dziwne wnioski. 

Może tak jest  u pana w domu, że  w każdym pomieszczeniu są po 3 pojemniki na 

śmieci. U Pana Piłkowskiego takie miejsce jest w kuchni, i tam wrzuca się śmieci 

z całego domu. W urzędzie takie kosze możne postawić pod umywalkami                         

w  łazienkach  na każdym piętrze. Nieduże kosze 15 litrowe są do nabycia                           

w sklepie. Panie Burmistrzu trzy pojemniki 120 litrowe na śmieci segregowane  to 

koszt ok. 450 zł i co się  wtedy dzieje jeżeli postawimy taki pojemniki. Ilość 

śmieci komunalnych drastycznie spada. A cena za ich wywóz  wg uchwały jest 

dużo niższa bo tylko 80 zł a nie 115 zł. 

Na targowisku pojemnik był zamykany, wywóz śmieci był zawsze na wezwanie.           

I nie jest prawdą, że w ciągu 10 miesięcy było 37 pojemników, które należało 

wywieść. Pana następne twierdzenie, że w sezonie letnim było więcej imprez, 

więcej turystów, którzy już pewnie jadą zobaczyć miejsce  przyszłego ,,muzeum 
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wytrysku" za 65 milionów zł to produkują więcej śmieci. W jakimś sensie tak jest. 

Ale pytanie komisji o plany  zajęć hali, w amfiteatrze aby dałoby odpowiedzieć, 

czy aby zobaczyć, czy były faktycznie takie imprezy i czy można było 

wyprodukować takie ilości śmieci czy nie. W amfiteatrze z miesiąc wrześniu 2013 

r. wyprodukowano 8 m śmieci z tego co pamięta to pojemnik jest za ogrodzeniem 

zamknięty i w tym okresie czasu nie było tam chyba żadnych imprez. Mamy 

obecnie działania polegające na stawianiu mniejszych pojemników przy 

świetlicach. Zamykanie koszy jednoznacznie wskazuje, że jego uwagi są słuszne. 

A o tym co pan i pana pracownicy obecnie robią jest dobre. Panie Burmistrzu 

czemu tak późno. Ja o tym mówiłem Pani Decyk już w miesiącu  styczniu - lutym, 

proponowałem żeby to zrobić. 

Następnie Pan Piłkowski zwrócił się do pani Teresy Plichta-Lessnau Dyrektora 

Zakładu Oświaty i poinformował, że autobusy nie wszystkie zajeżdżają                       

w Kowańczu na przystanek. Byłem 15 maja br. rano, gdzieś o godz. 7:30 i autobus 

jadący z Karścina  i zbierający dzieci do szkoły do Karlina odbierał dzieci z ulicy, 

które przechodziły przez ulice. Przystanek ten jest najlepszym miejscem aby 

stamtąd zabierać dzieci. Autobus jadący w przeciwnym kierunku do Karścina 

wjechał do wsi. Pan Piłkowski wyjaśnił. że pojechał w kierunku Pobłocia 

Wielkiego i jak wracał widział efekty stłuczki dwóch samochodów w okolicach 

Chotynia. Tam jest naprawdę niebezpiecznie na tej drodze. Warto żeby każdy 

autobus wjeżdżał do tej miejscowości i odbierał tam dzieci to będzie poprawione 

bezpieczeństwo.  

Następnie Pan Piłkowski zwrócił się do Pana Burmistrza. Poinformował, że dwa 

tygodnie temu w Karlinie widział Burmistrza i kolegów burmistrza jeżdżących na 

motocyklach po ulicach naszego miasta. Kto poniósł koszty związane                             

z zabezpieczenie przejazdu kolumny motocyklowej. Czy koszty zabezpieczenia 

przejazdu poniosła  gmina czy organizatorzy.Widział, że straż miejska                    

i policja stała dość długo pod kościołem gdzie odbywała się msza. 

Następnie  Pan Piłkowski poinformował, że kilka miesięcy temu zgłaszał aby do 

wyborów wykonać podjazd dla osób niepełnosprawnych przy szkole, przy 
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bocznym wejściu. Tam jak nawet będą jeździli dzieci do oddziału przedszkolnego, 

które potrzebują takiej pomocy na wózkach, żeby im ułatwić. Czy Burmistrz 

podjął już jakieś kroki żeby to zrobić czy tradycyjnie propozycja Piłkowskiego  

jest do kosza. Następnie powiedział  ,,szkoda, że na dzisiejszej sesji nie ma 

naszych młodszych kolegów z Rady Młodzieży. Na tym spotkaniu Pan Burmistrz 

podał nieprawdziwe informacje dla tych młodych  ludzi,  twierdził, że inwestycja 

miktoturbin postawiona przy szkole w Karwinie i przedszkolu  jest   w 95% 

dofinansowana to jest nieprawda. Dodał, że nie będzie się nad tym rozwodził, ale 

przygotował dokumenty i przekaże przedstawicielom Rady Młodzieżowej, żeby 

się zapoznali i ocenili czy to co on mówi jest prawdą czy to, co mówi Pan 

Burmistrz. 

Następne Pan Piłkowski skierował pytanie do Pana Cynarzewskiego i w pewnym 

sensie do burmistrza. W 2011 roku kiedy była sesja nadzwyczajna żeby robić 

biogazownię. Otrzymaliśmy informacje, że będzie to nas kosztowało 10.000 zł. 

Później okazało się, że musimy zapłacić 1.500 zł za rejestracje. Mija trzy lata. 

Uzyskaliśmy pozwolenie na budową 7 wrześnie 2012 r. decyzja jest ostateczna 

1.10.2012 r. Minęło już ponad półtora roku a my nic nie robimy. Wg informacji 

otrzymanej od pana Prezesa wynika, że wydaliśmy 7.198 zł a w pkt 5 łączne 

koszty bieżącej działalności za lata 2011- 2013 wynoszą:  2011 - 1.284 zł,  2012 -  

2.163  zł, 2013- 2.330 zł.  Zrobiliśmy jeszcze koszty dokumentacji projektowej 104 

tysiące zł. Z czego to było finansowane? 

W miesiącu lutym w Koszalinie było spotkanie z pracownikami Regionalnych 

Wodociągów i Kanalizacji i przedstawicielami Dorzecza Parsęty gdzie Pan 

Minister Gawłowski stwierdził, że ta inwestycja Zintegrowana Gospodarka 

Wodno-Ściekowa nie do końca była dobrze wykonana. Nie mam tego jeszcze 

potwierdzonego na piśmie i dlatego prosiłbym żeby się pan do tego ustosunkował. 

Na przełomie kwietnia był pan zaproszony do Gościna i zebrała się komisja                 

i oceniała jedną przepompownię, w której są jakieś ubytki coś się z nią dzieje. 

Prawdopodobnie w związku z małym przepływem ilości ścieków te 

przepompownie już  zaczynają się powoli sypać i trzeba tam wkładać jakieś środki 

chemiczne, które podnoszą koszty tego działania. 
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Według informacji, które mam na razie ustne a w możliwie w przyszłym 

tygodniom będę miał już protokół wynika, że za 5 - 7 lat te  przepompownie 

będzie trzeba porządnie remontować.  

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Gwoźdź poinformował, że czas minął i poprosił          

o zakończenie wypowiedzi. Pan Piłkowski zadał następujące pytania:  

Ile gości z Niemiec spodziewamy się na Biegu Papieskim, a ilu na Nocy 

Świętojańskiej, gdzie będą zakwaterowani goście z zagranicy, jako gospodarze jak 

co roku będziemy ponosili koszty noclegu naszych gości, jaki koszt będzie 

jednego noclegu dla uczestników każdej z tych imprez, czy w ramach promocji, 

tak jak było w latach poprzednich zapłacimy więcej, czy według cenników, które 

są dostępne w hotelach lub na stronach internetowych, czy w związku z tym na 

imprezach będą stoiska z żywnością, to czy o imprezach powiadomiony jest 

sanepid, czy osoby, instytucje, które będą prowadziły działalność handlową                  

tj. sprzedawały swoje przetworzone wyroby np. z grilla, będą miały kasy fiskalne              

i czy będą musiały mieć zgłoszone działalność gospodarczą m.in. w Urzędzie 

Skarbowym, w jaki sposób zostaną wyłonione osoby, które w czasie imprez będą 

prowadziły swoją działalność gospodarczo-handlową, czy alkohol 

wysokoprocentowy, który co roku jest spożywany na imprezie Nocy 

Świętojańskiej, będzie dla wszystkich mieszkańców, czy tylko dla wybranej grupy 

znajomych i gości Pana Burmistrza, kto będzie finansował ten alkohol, czy osoba, 

osoby, które roznoszą ten alkohol, będą miały koncesję na rozprowadzanie lub 

sprzedaż tego alkoholu w miejscu publicznym, czy osoby, które będą miały do 

czynienia z żywnością w czasie imprezy będą posiadały aktualne książeczki 

zdrowia? Pan Piłkowski dopowiedział, że ma kilka własnych propozycji, jak 

można byłoby tą imprezę zrobić ale zaznaczył, że czas go pogania. 

 

Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej dodał, że na Wspólnym 

Posiedzeniu Komisji Pan Miśko poinformował, że Pan Jodko złożył drugi wniosek 

na niego do sądu, jako oskarżyciel prywatny. Ponieważ pierwszy wniosek                     

o rzekome groźby karalne pod jego adresem Prokuratura odrzuciła, umorzyła. 
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Zaznaczył, że faktycznie jest już po raz drugi pozwany przez Pana Jodko, za to 

chce podziękować dla Pana Zdziśka. Teraz jest pewny, że jego informacja 

przekazana na prośbę Pana Miśko policji o nieprawidłowościach związanych                  

z wywozem śmieci z terenu Karlina będzie dogłębnie wyjaśniona i wnioski z tego 

postępowania mogą być dla kogoś bardzo niemiłe i w związku z toczącymi się 

sprawami chce uprzedzić wszystkich Państwa, że będzie musiał wzywać na 

świadków niektórych urzędników i niektórych radnych tu obecnych. Dla 

niektórych może to być nowość ale Pan Bogdan Piłkowski, jak sam to określił jest 

już zaprawiony w bojach  w Prokuraturze w sądach.  

 

Pani Piotr Gwóźdź Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Pan 

Piłkowski ma kamerę i może zwołać sobie konferencję prasową i tam nagrać 

krótki film, a później go puszczać. Tutaj prosi, żeby oszczędzić uszy słuchaczy, bo 

percepcja jest taka, że po czterdziestu minutach każdy się wyłącza, a szczególnie 

podczas monologów. Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze inne 

osoby, które chciałyby zadać jakieś pytanie. 

 

Pani Żaneta Wandycz Sołtys Sołectwa Garnki zapytała o cel zamykania koszy  

przy świetlicach. Dla nas sołtysów i świetlicowych  jest to problem, dla jednych 

duży może dla innych nieduży. Dzieci przychodzą na place zabaw z lodami, 

chipsami, różnymi smakołykami. Dodatkowa praca zbierania śmieci kiedy kosz 

jest zamknięty. Kosz będzie otwierany kiedy będzie otwierana świetlica. Jest to 

trochę dziwne, dodatkowa praca. Dla kogo? 

 

Pan Jan Semenowicz Sołtys sołectwa Witolub zapytał czy dzierżawcy 

popegerowskich gruntów płacą podatek gruntowy. Czy to pokrywa Agencja? Bo 

zakładają spółki, spółka nie ma na koncie pieniędzy i nie płaci podatków. 

Wiadomo,  że w budżecie gminy tych pieniędzy nigdy nie za dużo. Zwykły rolnik 

jak nie zapłaci to gmina wysyła do komornika  i komornik ściąga. Czy płacą 

podatki? Nikt takiej informacji nie udzieli w gminie ale prośba do Pana Burmistrza 

żeby sprawdził to. 
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Następnie Pan Semenowicz  zwrócił się do Wicestarosty Pana Raczewskiego jak 

długo będzie powiat tolerował spółkę, co ma plantację borówki. Pan Starostwa 

wydał zezwolenia na użytkowanie tych działek. Na naszym terenie od paru lat 

istnieje klęska suszy. Jak  idzie burza to oni przed gradobiciem, ale nie każda burza 

zawiera grad. Jak idzie susza to w studniach nie ma wody uprawy są słabe                      

a podatek musimy płacić normalnie.  

 

Pan Adam Grzywacz mieszkaniec Lubiechowa zwrócił się z prośbą                                 

do Rady o rozważenie możliwości zakupu służbowych telefonów dla sołtysów. 

Teraz mają telefony prywatne i raz sołtys odbierze a raz nie. Nie można się 

dodzwonić.  

 

Pan Janusz Mazur właściciel pałacu w Lubichowie zaprosił  radnych do pałacu. 

Bo niestety widzi tylko jednego radnego. Kilka miesięcy temu złożył następny 

wniosek o dotację, aby pomoc mu przy pałacu. Wniosek został przez radę 

odrzucony i otrzymał odpowiedz, że środki zostały przekazane na inny cel. 

Państwo wiecie na jaki cel.  Dodał, że w każdym budżecie samorządu czy to 

gminny czy powiatowym są zabezpieczone środki na zabytki. A państwo 

przeznaczyliście te pieniądze na inny cel. Od jednego radnego uzyskał informacje, 

że było nas dwóch i  radni nie chcieli dzielić środków. Zwłaszcza, że na terenie 

gminy remontowanych jest kilka zabytków. Dodał, że środki trzeba dzielić. Tak 

samo jeżeli zostaną ze schetynówek. Zdaniem naszych mieszkańców w 

Lubiechowie pieniądze powinny być przeznaczone na drogi, bo drogi w naszej 

miejscowości są w fatalnym stanie. 

Następnie Pan Mazur zapytał Wicestarostę czy wie gdzie jest pałac                              

w Lubiechowie. W jakim powiecie? Ponieważ też występował z trzy cztery razy 

wnioskiem  o dotację ale wnioski też został odrzucone. 

 

Pan  Stanisław Rzeszut  mieszkaniec Karlina zapytał kto jest odpowiedzialny          

w Karlinie za oświetlenie miasta, jest 21:00 jest oświetlone całe miasto, cała                

ul. Koszalińska? Tylko ul. Chopina jest przestawiona. Wystarczy jedna minuta 
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czasu żeby przestawić zegary. Chyba jest ktoś odpowiedzialny za to. Dla 

energetyki to jest bardzo dobrze. 

 

Pani Danuta Butym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury                             

odpowiadając na temat zamkniętych koszy chce podziękować dla Pana 

Piłkowskiego gdyż ten temat śmieciowy jest tyle miesięcy wałkowany, że jesteśmy 

już tym wszyscy zmęczeni. W tej chwili kosze są zamknięte. Jeżeli będą pełne to 

dzień wcześniej będą otworzone, jest to uciążliwe i w tej sprawie chciała 

powiedzieć tylko tyle. 

 

Pani Teresa Plichta-Lessnau Dyrektor Zakładu Oświaty poinformowała, że jest 

bardzo zdziwiona, nasze szkoły biorą udział w zajęciach edukacyjnych, uczymy 

się, wychowujemy i  jestem zaskoczona, że kosze są zamknięte. Jak mamy działać 

jak mamy uczyć. W mieście jest za mało koszy jak idę na spacer z dzieckiem. 

Dziecko musi wiedzieć, że do kosza się papierki wrzuca. To my rodzice musimy 

wychowywać. a nie że ktoś nam zamyka kosze. To musi być wychowawcze. Gdzie 

my jesteśmy, w jakim wieku żyjemy. Ja uważam, że w mieście jest za mało koszy 

jak idę na spacer. My rodzice musimy wychowywać  i domagać się żeby takie 

narzędzia było w całym mieście.  

 

Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej poinformował, że przy 

większości placach zabaw są takie nieduże kosze jak na ulicach czy takich koszy 

jest za mało czy za dużo tego nie wie. Szkoda, że Pani dyrektor nie odpowiedziała 

na temat autobusu bo go to bardziej interesowało. Chce żeby było gospodarnie. 

Następnie Pan Piłkowski zwrócił się do Przewodniczącego Rady, że kolejny raz 

mu ktoś przeszkadza zabrać głos i wyjaśnić pewne sprawy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Gwoźdź wyjaśnił, że nie wie jakie ma on 

żądania. Pan by chciał, żeby wszyscy siedzieli jak trusia pod miotłą jak pan jakiś 

mowę wygłasza. Jak ktoś mówi to pan taki spokojny jest ? Niech pan zauważy, że 

taki szumik toczy się równolegle. Niezależnie czy to pan mówi czy ktoś inny. 
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Następnie Przewodniczący Rady udzielił głos dla Pana Piłkowskiego, żeby 

zakończył swoją wypowiedz. 

 

Pan Piłkowski Radny Rady Miejskiej poinformował, że na większości placów są 

takie kosze jak na ulicach i tam można wyrzucać te śmieci. Nie musi przychodzić 

co chwila ktoś i otwierać te pojemniki. 

Dziwi go wypowiedz Pani sołtys z Garnków bo to jest świetlica gdzie jest 

najmniej śmieci. Żeby to był sołtys z Mierzynka gdzie jest 30 m śmieci 

komunalnych przy świetlicach produkowanych a w Garnkach 2,3 m rocznie. To o 

czym tu rozmawiamy. Powinny być kosze tak jak na ulicach a nie będziemy płacili 

za dodatkowe śmieci. A to co mówi i robi to stara się żeby oszczędzać nasze 

pieniądze gminne. Może nie wszystkim na tym zależy. 

 

Teresa Plichta-Lessnau Dyrektor Zakładu Oświaty wyjaśniła, że Pan Piłkowski 

jej nie pytał, ale stwierdził, że lepiej gdyby autobus tam jeździł. To nie wynika ze 

złej woli zrozumienia pytania, bo tam są dwie sprawy. Tam jest gimnazjum, które 

jedzie do Karlina z obwodu karścińskiego i oni tam bezpiecznie na przystanku 

wchodzili. Jest drugi temat, że ileś dzieci nie z obwodu Karlina wjeżdżają do 

Karlina. I tutaj jest problem. Dodała, że oczywiście będzie wjeżdżał tam autobus 

mimo wszystko. Zaznaczyła, że dobrze by było również, żeby rodzic 

przyprowadził to małe dziecko na ten bezpieczny przystanek po prawej stronie. 

Nic by się wtedy nie stało. Wszyscy jesteśmy przyzwyczajeni do darmowego, ale 

coś od siebie? Chcemy, żeby szkoły wychowywały ale rodzic też powinien coś od 

siebie dać. Zaznaczyła, że Gmina obowiązek spełniła w stu procentach. Mamy 

opiekę, mamy dowóz, a jeżeli rodzice chcieli jeszcze poza obwodem, więc uważa, 

że jeśli by się trochę skłonili i przyprowadzili dziecko to też by się nic nie stało.    

 

Pan Zbigniew Raczewski Wicestarosta Powiatu Białogardzkiego odpowiedział 

na dwa pytania Panu Sołtysowi z Witolubia, że nie ma takiej władzy Starosta, by 

podejmować decyzje, czy można rozganiać te chmury, czy nie. Takie decyzje są 

podejmowane na szczeblu wojewódzkim lub wyżej na szczeblu centralnym. 
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Oczywiście, jak i od Pana, jak i od Państwa może być wystosowane do tych 

instytucji pismo. My też zajmiemy się tą sprawą. Zobaczymy jakie są możliwości. 

Będziemy tak jak Pan prosić w tym zakresie, ale decyzja taka nie została przez 

Starostę podjęta, bo nie ma takie władzy, ani takiej możliwości. Pan Wicestarosta 

zwrócił się następnie do właściciela pałacu w Lubiechowie. Starosta, jak                         

i Wicestarosta jeżdżą na rowerze, jeżdżą samochodem, biegają, bywają                          

w Lubiechowie i wiedzą, gdzie jest pałac w Lubiechowie. Podkreślił, że rozmawiał 

z Panem Mazurem na temat dotacji na zabytki. Trzeba przekonywać całą Radę. 

Jest to uchwała Rady na dotację na dany rok budżetowy. Teraz jest zapisane na 

trzy lata 2013, 2014, 2015 maksymalną kwota 35 tys. zł dofinansowania na Szlak 

Jakubowy, Kościoła Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Białogardzie. 

Oczywiście ta kwota może być zmieniona ale jest to decyzja Rady i jakby lobbing 

z Pana strony, prośby dalsze mogą spowodować to, że takie środki się znajdą. Na 

razie to, co jest stanem faktycznym, są zapisane środki na te lata na wkład własny 

do tego, aby odbyła się renowacja kościoła w Białogardzie, ale zawsze można 

rozmawiać, zawsze można jakąś drogę znaleźć i zapraszam do takich rozmów             

i wspólnie wypracujemy jakieś elementy.       

 

Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej ponownie zabrał głos i zwrócił 

się do Pani Teresy Plichty-Lessnau Dyrektor Zakładu Oświaty i powiedział, że 

mówi Pani za mało koszy, że edukuje, to szkoda, że Pani jako Dyrektor nie pilnuje, 

że Pani instytucja też sortowała śmieci. Następnie zwrócił się do Pana 

Wicestarosty Powiatu Białogardzkiego, że projekt Szlaku Jakubowego już upadł             

i tego nie będzie, czy w związku z tym nie można by było część pieniędzy 

przekazać tutaj na zabytki?  

 

Pan Zbigniew Raczewski Wicestarosta Powiatu Białogardzkiego odpowiedział, 

że projekt nie upadł. Ten wniosek, który był złożony do Programu Norweskiego 

nie dostał dofinansowania. Dalej jest projekt, są kosztorysy, są projekty 

techniczne, są pozwolenia na budowę i dalej parafia zabiega o środki z innych 
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programów, także nic nie upadło, nic się nie położyło, dalej są starania o to, żeby 

to, co dostała parafia było wkładem własnym do innych programów i projektów. 

 

Pan Janusz  Mazur zapytał Wicestarostę, jak ma przekonać Radnych skoro ten 

wniosek jest natychmiast odrzucany i nie idzie na sesję. Dlatego nie mogę nikogo 

przekonać. Dodał, że dostaje zaraz odpowiedź negatywną. Rozmawiał też ze 

Starostą i złożył już cztery lub pięć wniosków w tej sprawie. 

 

Pan Piotr Gwóźdź Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy jeszcze ktoś ma 

jakieś pytania? Następnie powiedział, że ma pismo kierowane do Rady   

Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie w sprawie  

wniosku, który do tej pory nie został rozpatrzony, Państwa Kopynieckich. Tam jest 

wyznaczony termin i musimy udzielić jakiejś odpowiedzi, więc ja rozumiem, że 

Państwo się zapoznali z treścią tego wniosku. Zapytał, czy jest jakaś propozycja na 

udzielenie odpowiedzi? To jest pismo kierowane do Rady i nie chciałby sam się              

w ten sprawie wypowiadać. 

 

Pani Tamara Korzeniowska Radna Rady Miejskiej zwróciła się z zapytaniem,  

do Pana Przewodniczącego czy nie wpłynęło pismo od Komisji Rewizyjnej, która 

się zajmowała tą sprawą i swoje zdanie przedstawiła? Czy ma przeczytać to 

pismo? 

 

Pan Piotr Gwóźdź Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że nie musi 

czytać tego pisma, że otrzymał takie i jego zdaniem Komisja Rewizyjna nie jest 

adresatem tego pisma to po pierwsze i wyjaśnienie Komisji Rewizyjnej nie jest 

potrzebne. Może być jako załącznik. Poza tym w tym piśmie nie są stwierdzone 

wszystkie fakty. Jeżeli w tym piśmie jest napisane, że Komisja nie miała 

możliwości zbadania tej sprawy z uwagi na to, że część informacji niezbędnej jest 

po stronie ZBK i Pani Prezes, która reprezentuje spółkę prawa handlowego 

stwierdziła, odpisała, że nie udzieli Państwu odpowiedzi, to dlaczego Komisja 

Rewizyjna nie ogranicza się do takich obszarów, które może kontrolować                    
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w ramach swoich uprawnień? Tylko próbuje sobie przypisać kompetencje CBA, 

czy czegoś innego. To jest po prostu niepoważne. Powinniśmy się ograniczyć do 

kompetencji, które przysługują, a nie próbować badać w tak dogłębny sposób, 

który jest po prostu poza obszarem. Nie rozumie tego. Jakich dokumentów 

Komisja nie ma skoro nie może tego rozpatrzeć, bo z tego co mu wiadomo to się 

przez cztery miesiące skupialiśmy na skardze, którą napisał Pan Piłkowski 

dotyczącą śmieci i tak na dobrą sprawę do tej pory nie została ona rozpatrzona, bo 

zawsze są jakieś pytania. Może dlatego, że do tej pory sam skarżący jest 

członkiem Komisji, która to rozpatruje. No i nie sposób tego rozpatrzeć.  

 

Pani Tamara Korzeniowska Radna Rady Miejskiej chciała odnieść się do 

pisma, które napisała Komisja, a nie Pan Piłkowski. Zaznaczyła, że Pan 

Przewodniczący cytował teraz pismo Pana Piłkowskiego, nie Komisji. Komisja na 

ten temat, na który Pan mówi nie wspomniała słowem w tym piśmie. Jeszcze raz 

zaproponowała, że przeczyta to pismo, które Komisja Rewizyjna złożyła. Pani 

Tamara Korzeniowska odczytała treść pisma z dnia 22 maja do Rady Miejskiej                         

w Karlinie (pismo załączone do protokołu). Pani Korzeniowska zwróciła się                 

z pytaniem  do Przewodniczącego Rady, że w związku brakiem dokumentów, skąd  

wziął wnioski dot. ZBK. Bo w tym piśmie togo nie mają. Przewodniczący Rady 

odpowiedział, że są to fakty. Pani Korzeniowska wyjaśniła, że mówi ogólnie                      

o braku dokumentów.  

  

Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej zabrał głos i powiedział, że 

Komisja pisząc to pismo popełniła błąd, bo nie rozpatruje tego Urząd Wojewódzki 

tylko Regionalna Izba Obrachunkowa, bo to są sprawy finansowe przy tych 

uchwałach. To jest pierwsza rzecz. Kolejna rzecz to taka, że koleżanka, która się 

pod tym podpisała, stwierdziła, że nie ma tam zdania, że skarga jest bezzasadna, to 

ona się pod tym nie podpisuje. Dodał, że on przeglądając to jeszcze raz, zgłosił to 

Pani, która zastępuje Panią Ilonę, że jest tu błąd i powinno być poprawione, bo             

z takim błędem nie powinniśmy wysyłać takiego pisma. Stwierdził, że nie będzie 

chodził i biegał żeby to sprostować po koleżankach i wydzwaniał, dlatego 
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postanowił jako Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej przygotować takie 

pismo, które napisał dzisiaj w nocy, skserował przed sesją i przekazał do Biura 

Rady Panu Przewodniczącemu. Dodał, że zdaje sobie z tego sprawę, że to pismo 

będzie tylko załącznikiem do pisma Rady Miejskiej, bo to ma Rada Miejska 

odpowiedzieć, nie Komisja Rewizyjna, czy Przewodniczący lub 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej. To jest jego stanowisko. Pod tym, co 

było napisane przez Komisję Rewizyjną, pierwotnie napisane, on się nie podpisuje             

i wycofuje. Radny Bogdan Piłkowski odczytał to pismo. Treść pisma była 

następująca: „W kontekście pisma Wojewody, w którym Pan Wojewoda pyta Radę 

Miejską o przyczyny nie rozpatrzenia wniosku/skargi Państwa Kopynieckich,                  

a dotyczącego realizacji uchwały przez Burmistrza o dopłatach do wody i ścieków 

w latach 2010-2012. Informuję, że Komisja Rewizyjna pomimo kilku spotkań nie 

jest w stanie wypracować jednoznacznego stanowiska w tej sprawie. Pani Radna 

Grażyna Tomczyk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej oraz Wiceprzewodniczący 

tej Komisji Bogdan Piłkowski występowali już kilkakrotnie o dokumenty, do 

Burmistrza i Prezesa ZBK, które są Komisji potrzebne do rozpatrzenia tego 

wniosku/skargi (dokumenty, o które prosiliśmy są informacją publiczną                            

i powoływanie się na statut spółek prawa handlowego przez Panią Prezes ZBK, 

które jest tylko administratorem/zarządcą mienia komunalnego, a nie ich 

właścicielem tu nie mają zastosowania). Do dnia dzisiejszego 23 maja 2014 roku 

Komisja Rewizyjna nie otrzymała kompletu tych dokumentów i jak wynika                       

z ostatniego pisma Pani Prezes ZBK do Wiceprzewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Pani Prezes ich nie przekaże. W związku z tym proponuję, aby Rada 

Gminy wystąpiła z wnioskiem o wykonanie takiej kontroli do RIO w Szczecinie. 

We wniosku o przeprowadzeniu kontroli proponowałbym, aby objąć również rok 

2013 i pierwszy kwartał 2014 roku oraz to, czy Burmistrz nie naruszył dyscypliny 

finansów publicznych, nie przekazując Radzie Miejskiej wniosków                                 

o zatwierdzenie taryf na lata 2010-2012, co wynika z art. 29 ustawy o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę. Przeprowadzenie obiektywnej kontroli przez RIO ze 

Szczecina i jej wnioski pokontrolne spowodują, że dalsza korespondencja Państwa 

Kopynieckich już nie będzie z Radą Miejską w Karlinie, a z instytucjami 
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wyższego szczebla (RIO, Wojewodą, Ministerstwami, czy Komisją Europejską)”. 

Podpisał się pod tym Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Piłkowski. 

Pan Piłkowski dodał, że chciałby, aby to jego stanowisko trafiło do Biura Rady i w 

całości znalazła się ta wypowiedź w protokóle.  

 

Pan Piotr Gwóźdź Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że rozumie, że 

będą dwa pisma i same załączniki.  

 

Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej odpowiedział, że załączniki i 

pisma kierowane do Burmistrza, Przewodniczącego, które Komisja Rewizyjna 

kierowała do Pani Prezes ZBK, no i odpowiedzi na te pisma, które będą stanowiły 

integralną część tego wniosku. 

 

Pan Piotr Gwóźdź Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał następnie czy 

Państwo, jako Komisja Rewizyjna nie otrzymała żadnych dokumentów? 

 

Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej odpowiedział, że otrzymali 

dokumenty po kilku miesiącach, ale poprosili jeszcze o uzupełnienie tych 

materiałów, ponieważ w uchwale o taryfach i dopłatach do wody w roku 2010 był 

taki punkt, że powyżej 25 metrów sześciennych w gospodarstwie domowym nie 

przysługuje dopłata. Dlatego jest potrzebna informacja, czy liczniki, które były 

legalizowane w tym czasie, czy były odczyty robione z tego. Jeżeli nie były 

legalizowane, to tak jakby nie było tych liczników. Jeżeli nie były robione odczyty, 

to są jakieś błędy w funkcjonowaniu tej uchwały i w tych dopłatach, które 

przekazywaliśmy dla RWiK-u i uważa, że jest to potrzebne. 

 

Pan Piotr Gwóźdź Przewodniczący Rady Miejskiej ponownie zadał pytanie 

Panu Piłkowskiemu dlaczego Komisja Rewizyjna nie próbuje zbadać sprawy na 

podstawie tego co ma? Natomiast wątki, co do których nie ma materiałów można 

zaznaczyć, ale Komisja nie musi tego sprawdzać skoro nie ma dostępu do 

materiałów źródłowych. Dodał, że Pan Piłkowski nie ruszył z miejsca tylko 
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dlatego, że upiera się do jakiegoś jednego argumentu. Nic nie zostało zrobione. 

Powiedział, że Radny Piłkowski zarzuca innym w tym jemu, że nie wyrabia się w 

czasie a czy Pan Piłkowski się wyrobił w czasie?  Po czym stwierdził, że Radny 

Piłkowski również nie wyrobił się w czasie bo czepia się jakiś szczegółów zamiast 

zająć się meritum sprawy. 

 

Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej wyjaśnił, że Komisja Rewizyjna 

jest pięcioosobowa i jest Przewodnicząca, która prowadzi obrady. Zastępował ją 

po raz pierwszy teraz na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej,  ocenialiśmy materiały 

na sesję. Chciałby poinformować Przewodniczącego Rady Miejskiej, że nie było 

nikogo z władz naszej Gminy wykonawczej, nikt nie był obecny. Do kogo zatem 

miały być kierowane pytania dotyczące np. finansów, czy kilku innych spraw, 

które można by było jeszcze raz prosić o dodatkowe wyjaśnienia. Stwierdził, że 

Komisja nie ma z kim rozmawiać i to jest fakt i to jest prawda. 

 

Pan Piotr Gwóźdź Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że na podstawie 

tego, co zostało przekazane i poprosił Komisję Rewizyjną, żeby te materiały, które 

zostały jednak przekazane dla Komisji, niech zostaną skopiowane, albo cała ta 

teczka niech będzie w Biurze Rady i on to sprawdzi i oceni, czy na podstawie tego 

nie można było wypracować jakiegokolwiek stanowiska mając do dyspozycji 

jakiekolwiek dokumenty. Ponadto Komisja może wyraźnie zaznaczyć, że 

rekomendując do Rady, jaka powinna być uchwała, skarga, czy wniosek powinien 

być uznany za zasadny czy bezzasadny, mając do dyspozycji materiały, jakie ma. 

Dlaczego z uporem maniaka próbuje sobie dać uprawnienia których nie posiada.  

Uważa, że przyczyna nie tkwi w tym, że materiałów jest za mało tylko to osoba 

Pana Piłkowskiego ma negatywny wpływ na rozpatrzenie jakiejkolwiek skargi i to 

Pan Piłkowski jest przyczyną, że to wszystko nie ruszyło z miejsca. 

 

Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej zwrócił się do Pana 

Przewodniczącego i powiedział, że się myli. Wyjaśnił,  dlaczego to wszystko tak 

długo trwa? Pierwsze pismo, którego adresatem powinien być Burmistrz, a nie Pan 
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Przewodniczący, które Radny Piłkowski napisał, Pan Przewodniczący Rady 

Miejskiej zauważył błąd tzw. literówkę. Następnie Radny Piłkowski zauważył, że 

w następnym piśmie, jakie on otrzymał były błędy z datami. Zostało to oczywiście 

sprostowane. Komisja Rewizyjna czekała na odpowiedź na zadane przez Pana 

Piłkowskiego pytania, a odpowiedź uzyskali ponad dwa miesiące później. 

Dostaliśmy je, gdy Pani Grażyna Tomczyk Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

przepisała te pytania. I na nie Komisja otrzymała odpowiedź. To było właśnie takie 

przeciąganie czasu, żeby ludzie zapomnieli, o co chodzi w tej sprawie, w tej 

skardze. Dodał, że odpowiedź np. Burmistrza na skargę po ponad dwóch 

miesiącach i to co wcześniej powiedział, to są przecież jakieś terminy. Nadmienił, 

że Zastępca Burmistrza Pan Woś poinformował, że Komisja dostanie odpowiedź  

w pierwszy dzień świąt Wielkanocnych i właśnie taką odpowiedź od Zastępcy 

Burmistrza dostała Komisja Rewizyjna. Pan Piłkowski, jak sam powiedział był 

pod Urzędem w ten dzień i chciał odebrać, otrzymać odpowiedź ale zamknięte 

było. Dodał, że urzędnicy, jak np. Pani Butrym, stwierdziła, że ona dokumenty 

wystawi dopiero po trzech, czy czterech tygodniach od czasu, jak Komisja prosiła, 

Wcześniej tego nie zrobi bo ona nie ma czasu. Gdy proszona jest o przybycie na 

Komisję, to jest odmowa, bo nie ma o czym rozmawiać, nie ma dokumentów. Pan 

Piłkowski  zapytał ponownie Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej, jak oni, 

jako Komisja mają coś rozstrzygać?  

 

Pani Maria Pałka Dyrektor Szkoły Podstawowej w Karwinie  poinformowała, 

że była Radną  i nie wie może teraz nie ma posiedzeń Komisji i może Państwo nie 

omawiacie tych spraw spornych na Komisjach. Te sprawy o których się dzisiaj     

mówi powinny być omówione na Komisjach i podjąć decyzję i dzisiaj ją tu 

przedstawić. A nie dyskutować między sobą. Zwróciła się do Radych, że nie 

szanują naszego czasu. Przychodzimy tutaj, żeby wysłuchać konkretnych 

wniosków, które Wy już podjęliście, a nie rozmów, dyskusji, przepychanek 

słownych bo nam to jest niepotrzebne, my tego nie chcemy. Następnie zwróciła się 

do Pana Bogdana Piłkowskiego,  że  jest  pedagogiem i bardzo ją zaskoczyło to, że 

chce młodych ludzi wykorzystywać do jakiś rozgrywek. Nie tędy droga Panie 
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Bogdanie. Są to młodzi ludzie niech oni dochodzą do pewnych wniosków. Będą 

dorośli będą podejmować dyskusję. Na razie dajmy im spokojnie dojrzewać,                     

i dochodzić do pewnych rozwiązań. Wciąganie dzieci w dyskusję i nakręcanie to 

nie jest dobra droga. 

 

Pan Lech Kołodziejczyk Radny Rady Miejskiej złożył wniosek o zamknięcie 

tej dyskusji. 

 

Za przyjęciem wniosku Pana Kołodziejczyka głosowało 8 radnych, 1 było 

przeciwnych, 4 wstrzymało się od głosu. Wniosek został przyjęty.  

Pan Bogdan Piłkowski głosował za. 

 

Ad. 5 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina udzielił odpowiedzi dla Pana Jana 

Semenowicz. Sołtysa Sołectwa Witolub, że z informacji jakie posiada wynika, że 

płacą podatki. Nie możemy przekazywać informacji bo jest to tajemnica skarbowa. 

Wszyscy podatnicy są traktowani w  taki  sam sposób. W przypadku niepłacenia 

podatków procedury są takie same czy to jest duża spółka czy rolnik czy inny 

podatnik. Ogólne informacje jak wygląda ściągalność podatków przekażemy na 

następnej sesji. Nie możemy przekazywać w sposób publiczny danych 

konkretnych. 

Następnie Pan Waldemar Miśko zwrócił się do Pana Mazur, że tym radnym, który 

go odwiedza to jest Pan Bogdan Piłkowski. I jak Pana odwiedza to się zachowuje 

jak Dr. Jeck. Jest dla Pana dobry sympatyczny uprzejmy popiera Pana starania. 

Natomiast, jak przychodzi do głosowania na sesji to jest przeciwko przekazania 

dotacji na pański zabytek. 

Na początku w budżecie były te środki, decyzją rady zostały wykreślone. Czy 

pojawią się w tym roku, jeszcze nie wiem. Będziemy analizowali budżet po 
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zamknięciu pierwszego półrocza. Burmistrz dodał, że jest zwolennikiem 

wspierania każdego, kto ratuje zabytek. Zawsze będzie za tym.  

Co do oświetlenia Burmistrz Waldemar Misko poinformował, że wydał już   

polecenie aby zareagować i  te zegary przedstawić. Zawsze zwracamy na to 

uwagę. Nie jest tak, że urzędnik pójdzie i sobie przedstawi. Bo gdyby tak było to 

reakcja byłaby natychmiastowa. Jest ta spółka oświetleniowa i zawsze każdy 

sygnał, dot. awarii, nie palenia się lamp  i choćby takiej sytuacji o której mówił 

Pan Rzeszut, natychmiast przekazujemy do tej spółki. Ich reakcje czasami zbyt 

opieszałe.  Mam nadzieję, że dzisiaj się uda wyegzekwować przedstawienie  tego 

zegara. Ale na przyszłość proszę zgłaszać się bezpośrednio do urzędu, czy telefon          

i będzie szybsza reakcja. Następnie Pan Waldemar Miśko Burmistrza Karlina 

wyjaśnił, że na potok pytań z ostatniej cześć wypowiedzi Pana Piłkowskiego nie 

jest  w stanie odpowiedzieć. Odpowie na piśmie. Co do telefonów służbowych dla 

sołtysów nie tą chwilę nie mam zdania. 

 

Pani Katarzyna Fusiek Sekretarz Urzędu Miejskiego udzieliła odpowiedzi 

odnoście lokalu wyborczego w szkole. Wyjaśniła, że nie ma takiej  możliwości, bo 

w miejscu gdzie ma być komisja wyborcza są tam szafki dzieci i niestety tam jest 

oddział przedszkolny i na godzinę 6 rano te pomieszczenia muszą być 

przygotowane, aby dzieci mogły rozpocząć zajęcia.  

 

Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej zapytał Burmistrza, kiedy 

otrzyma odpowiedz, na te pytania które wypowiedział, jest to nagrane jest 

zanotowane. Czy będzie czekał, czy Burmistrz będzie się uchylał, jak to było          

z informacją dot. analizy finansowej tego muzeum? Do dnia dzisiejszego nie 

otrzymał żadnej odpowiedzi. Powiedział, że żądanie Burmistrza dot. przyniesienia 

poprzedniej analizy, że tam coś było to się z tym nie zgadza. Uważa, że to 

Burmistrz powinien mu udzielić odpowiedzi, a nie on ma dodawać jakieś nowe 

dokumenty i coś pokazywać.  
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Pan Tomasz Cynarzewski Prezes Zarządu Spółki Energetyka Cieplna 

poinformował, że na zadane pytanie odpowie na piśmie.   

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina poinformował, że odpowiedzi 

dotyczącej Centrum Techniki już udzielił Panu Bogdanowi Piłkowskiemu na 

poprzedniej sesji i powtórzył jeszcze raz, że jedyną analizą finansową, która jest      

w dyspozycji również Państwa Radnych jest ta, która była prezentowana                     

i omawiana na sesji, gdzie była podejmowana decyzja i żadnej innej nie ma. 

Dodał, że nie będzie się odnosił do Pana Bogdana Piłkowskiego jakiś tam 

dywagacji, że coś w radio Burmistrz powiedział lub coś napisała prasa, bo to 

zdaniem Burmistrza jest bez sensu. Poinformował także Pana Piłkowskiego, że nie 

będą robione stenogramy z tego co Pan Piłkowski tutaj wypowiedział i tego 

potoku pytań. Jeżeli te pytania wpłyną na piśmie, to dostanie odpowiedź. Inaczej 

Burmistrz nie będzie odpowiadał, bo nie jest w stanie i nie ma specjalnego 

urzędnika, który usiądzie po sesji, bo jest problem natury kadrowej. Nie będzie 

zatrudniał osoby, która będzie robiła stenogramy z każdej sesji  i  z pańskich 

wypowiedzi.  

 

Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej powiedział, że w takim razie on 

podejdzie i przekaże te pytania do protokółu zgodnie z art. 63 KPA i żeby urzędnik 

jakiś tam przyjął.  

 

Ad. 6 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina przedstawił informację o pracy             

w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 24 kwietnia do 22 maja 2014 roku 

(informacja załączona do protokołu). Burmistrz podziękował także tym, którzy 

przygotowali uroczystości Trzeciego Maja w Karlinie i podziękował też 

wszystkim za udział. Nauczycielom, pedagogom, Domowi Kultury, wszystkim 

instytucjom miejskim, które wzięły udział. Oprócz występów dzieci, które się 

wszystkim podobały Burmistrz zauważył także grupę dorosłych Pań, które 
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stanowiły świetne tło do występu dzieci. Myśli, że uroczystość była podniosła               

i zapamiętana. Gra miejska została zorganizowana przede wszystkim przez Dom 

Kultury dla dzieci tym razem. Tytuł był: „Śladami środków z Unii Europejskiej”, 

czyli wszystko co było w naszym mieście powstało za pieniądze z Unii 

Europejskiej. Wieczorem był test wiedzy na ten temat. Nagrodą główna, tak jak           

w poprzednim teście wiedzy był tablet. Wygrał go Pan Władysław Stefaniak. 

Popisał się największą wiedzą. Burmistrz z Zastępcą Burmistrza także startowali 

ale poza konkursem. Organizatorzy planują również takie gry dla dorosłych                 

w różnych tematach i Burmistrz ma nadzieję, że latem będzie można wziąć w tym 

udział. Odbyło się także Walne Zgromadzenie Związku Nauczycielstwa Polskiego. 

Na tym spotkaniu był Szef Okręgu Związku Nauczycielstwa Polskiego i wystawił 

dla naszej Gminy bardzo ładną laurkę. Doceniając to, co robimy jako samorząd             

w kwestii oświaty i zarówno od tych żłobkowych dzieci poprzez szkoły 

podstawowe, gimnazjum i szkoły ponadgimnazjalne. Dodał, że to jest ważna 

opinia kogoś, kto do Karlina przyjeżdża może raz na rok, na takie zebranie, ale ta 

opinia pokazuje, że jest słuszność naszych działań w dziedzinie oświaty. Różnie to 

bywa w różnych gminach. Często jest tak, że jest konflikt pomiędzy związkami 

zawodowymi albo dyrektorami szkół albo organem prowadzącym. Podkreślił, że  

u nas nie ma takich sytuacji. Warto zauważyć też, że była okrągła, bo 10 letnia 

rocznica działalności Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Lipiu.  

Była wizyta w ramach całego cyklu gości z Niemiec. Byli to goście z Dargun, 

Wolgast oraz z Powiatowej Straży Pożarnej nowego dużego powiatu 

Mecklenburgische senplate. Ogromny powiat, którego siedziba jest                                       

w Neubrandenburg. Przy okazji tej wizyty odbyła się, jak w całym kraju Noc 

Muzeów. Można było zwiedzać muzeum, Straż Pożarną. Burmistrz zachęcił 

wszystkich Państwa do odwiedzenia naszego muzeum i obejrzenia wystawy 

dzikiej przyrody. Są tam zdjęcia z całego świata robione w niezwykłych 

okolicznościach, czasami w okolicznościach niebezpiecznych ale podkreślił, że 

warto to zobaczyć.  

Waldemar Miśko Burmistrz Karlina pogratulował Panu Sołtysowi Janowi 

Podsiadło, ponieważ brał on udział w konkursie ogłoszonym przez Marszałka pn. 
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„Sołtys roku”. Nie zdobył jednej z trzech głównych nagród, które wiązały się                

z gratyfikacją finansową, ale był w ścisłym finale, został zauważony na tle 

województwa i bardzo serdecznie jeszcze raz Burmistrz pogratulował tego 

wyróżnienia.  

W środę tj. 21 maja 2014 r. na zaproszenie Burmistrza i Pana Tomasza 

Różańskiego przyjechał Prezes firmy Rafako Hussars Poland. Jest to taka liga, czy 

drużyna bokserska, która startuje światowej lidze WSB i takich drużyn 

startujących w tej światowej lidze jest dwanaście. Nawet amerykanie przyjeżdżają 

na mecze do różnych miejsc w Polsce i Europie. Prezesem jest Pan Jarosław 

Kołkowski, a menagerem Pan Jacek Szelągowski. Panowie zostali zaproszeni, 

ponieważ jeden z zawodników z Karlina staruje w tej lidze. Jest to Mateusz Polski. 

Tam mogą startować i zawodowcy i amatorzy. Jest to taka liga, dzięki której 

zawodnicy mogą uzyskać kwalifikacje olimpijskie do Rio de Janeiro w 2016 roku. 

Bardzo liczymy na to, że przynajmniej Mateusz Polski taką kwalifikację otrzyma. 

Ta wizyta była związana przede wszystkim z propozycją, żeby główną siedzibę, 

która teraz jest w Warszawie, wszelkie obozy, zgrupowania przed tymi meczami,  

żeby spróbować przenieść to do Karlina. Reakcja Panów na tą propozycję była 

powściągliwa, lecz na drugi dzień po obejrzeniu budującego się obiektu 

sportowego Panowie byli w szoku. Nie spodziewali się, że taki obiekt, takiej 

jakości i w takim standardzie zastaną  w takiej małej miejscowości, jak Karlino. Po 

tym rozmowa była trochę inna. Burmistrz podkreślił, że oczywiście to się też 

szybko nie stanie, bo następny sezon, który zaczyna się jesienią będzie dalej                     

w takiej formie jak jest, ale warto rozmawiać i spróbować pozyskać tą drużynę dla 

Karlina, żeby tutaj była główna siedziba, żeby tutaj też się odbywały te mecze                  

i żeby dzięki temu obiekt żył, a my żebyśmy z tego wszystkiego korzystali. 

Burmistrz nadmienił także, że Pan Tomasz Różański jest trenerem kadry 

narodowej kobiet. W ostatnim czasie został również drugim trenerem kadry tej 

drużyny Rafako Hussars Poland, czego serdecznie Pan Waldemar Miśko mu 

pogratulował. To jest ogromny sukces i ogromne wyróżnienie, a ściągnięcie tej 

drużyny do Karlina ma jeden zasadniczy cel: po co Pan Tomasz Różański ma 

jeździć do Warszawy, jak oni, czyli drużyna może przyjechać tutaj. 
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Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej zwrócił się do Burmistrza                      

i prosił, żeby podał datę, kiedy została podpisana umowa z tymi firmami, które 

mają robić wyposażenie do hali. Bo tu jest za okres od 25 kwietnia do 22 maja, 

czyli to już było po tych świętach majowych, czy wcześniej? Pan Piłkowski chciał 

się również dowiedzieć, bo doszły go takie informacje, że na Komisję, na którą 

chodzi Burmistrz, chyba padło takie stwierdzenie z ust Pana Miśko, że jeżeli 

przebudowa dróg gminnych wraz z infrastrukturą towarzyszącą w miejscowości 

Lubiechowo będzie niższa niż cena na wykonanie tych usług niż jest zaplanowane, 

to może wróciłby Pan Burmistrz do prośby Pana Piłkowskiego i innych 

popierających, żeby zrobić porządek z drogami na naszym cmentarzu 

komunalnym. Czy to jest prawda, to co słyszał? Zapytał również o nowy sklep 

Michał Mądrzak, który to jest sklep? Czy on jest tu w Karlinie, czy gdzieś                   

w terenie?      

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina odpowiedział, że nie wie, kto to jest 

Pan Mądrzak i gdzie ten sklep jest, więc pewnie go gdzieś za chwilę 

zlokalizujemy. Takich przekazów, że jedna pani drugiej pani coś tam powiedziała 

Burmistrz nie będzie komentował. Dodał, że kwestia cmentarza i tej infrastruktury 

jest dla niego, tak jak i dla każdego ważna. I nie jest to pomysł Pana Piłkowskiego. 

Tak jak innych inwestycji które się robi nie jest pomysłem Pana Piłkowskiego 

chociaż ona sobie przypisuje autorstwo.  Jeśli tylko będzie to możliwe i znajdą się 

środki na te działanie, to z całą pewnością Burmistrz chciałby to zrobić. Należy 

pamiętać, że tu trzeba mieć sto procent własnych pieniędzy. Na drogi mają czasem 

50, 60, 70, 80 procent dofinansowania. Na sesję w czerwcu zostanie poddana 

głosowaniu propozycja przeznaczenia pieniędzy na rewitalizacje parku przy ul. 

Waryńskiego, ponieważ jest gotowy projekt, został złożony już kilka lat temu 

wniosek i dzisiaj się okazuje, że są środki, bo gmina była na liście rezerwowej. 

Pan Marszałek zaproponował, że możemy otrzymać na to około 1 mln zł i trzysta 

kilkadziesiąt tysięcy, w cenach kosztorysu inwestorskiego przed przetargiem 

byłoby po naszej stronie. Burmistrz miał pięć dni, żeby się zdeklarować, czy 
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bierzemy te pieniądze, czy nie i uznał, że bierzemy. Zakłada także, że Rada może 

to zmienić i w czerwcu będą o tym decydować. Warto przypomnieć, że                          

w przyszłym okresie programowym instytucje kultury, parki, wszystko co jest 

związane z rewitalizacją przyrodniczą nie będzie już finansowane w dalszej 

perspektywie, więc albo wykorzystamy te środki teraz albo nie.    

 

Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej ponownie zapytał o daty, kiedy 

były podpisane? 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina oznajmił, że nie mamy dat. On też              

z głowy teraz nie powie. Zostanie to sprawdzone i taka informacja zostanie 

przekazana.       

 

Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej dopowiedział, że jeżeli to było            

w maju a mają dwa miesiące, to będzie w lipcu i do lipca będą mogli to wtedy 

zrobić, czyli otwarcie hali na kiedy zostanie przesunięte? 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina powiedział, że on nie podaje terminów 

otwarcia hali i co to znaczy otwarcie hali zapytał. Odpowiedział, że jeżeli 

podawane są jakieś daty, to one wynikają z umów zawartych z wykonawcami, a te 

daty w umowie to jest data oddania obiektu do użytkowania. Zatem Starosta 

wydaje pozwolenie na użytkowanie obiektu, po przeprowadzeniu wszelkich 

niezbędnych odbiorów. Na dzień dzisiejszy w aneksie, który nie jest podpisany, ta 

data to jest 26 czerwiec 2014 roku. Nie należy się spodziewać, że w tej samej 

dacie będzie obiekt kompletnie wyposażony, bo dopóki nie ma tego pozwolenia na 

użytkowanie, to są obawy, czy ci dostawcy będą mogli wchodzić. To musi się 

zgodzić też ten wykonawca. Pan Waldemar Misko dodał. że  nie jest w stanie 

podać daty. Jeżeli się wykonawca wywiąże, to dwa miesiące  tj. lipiec i to 

wyposażenie tam trafi.       
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Pan Bogdan Piłkowski Radny Rady Miejskiej podziękował Burmistrzowi za 

odpowiedź.  

 

Pani Tamara Korzeniowska Radna Rady Miejskiej zadała pytanie 

Burmistrzowi odnośnie sprawozdania pkt 4 dot. umowy zawartej z firmą Elex 

Eliza Lipska na wykonanie prac budowlanych i chciałaby wiedzieć, co to za prace 

są ? 

Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej                       

i Ochrony Środowiska odpowiedział na to pytanie i powiedział, że to jest 

wykonanie separatora, studni wodomierzowej, przesunięcie opaski wokół hali                

i jeszcze jedna jakaś praca ale nie pamięta teraz w tej chwili. Na Komisji 

przekazywał ale może przygotować konkretną informację na ten temat.    

 

Pani Tamara Korzeniowska Radna Rady Miejskiej  stwierdziła, że Rada nie 

podjęła jeszcze decyzji o podniesieniu wydatków o te 120.000 zł a umowa już 

została podpisana.   

 

Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej                       

i Ochrony Środowiska odpowiedział, że te prace są w ramach istniejącego 

budżetu, bo będzie jeszcze jedna umowa podpisana na roboty dodatkowe.                     

W ramach tej kolejnej umowy te środki zwiększamy.  

 

Pani Tamara Korzeniowska Radna Rady Miejskiej dodała, że na Komisji 

powiedział Pan, że to na te prace zwiększamy te środki. 

 

Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej                       

i Ochrony Środowiska zaprzeczył i dodał, że na roboty dodatkowe.  

 

Pani Tamara Korzeniowska Radna Rady Miejskiej nie zgodziła się z tym                 

i powiedziała, że zanotowała sobie to, co powiedział Pan Filipowicz i ma 

wątpliwości, czy jest zachowana dobra kolejność.  
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Pan Paweł Filipowicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej                       

i Ochrony Środowiska powiedział, że na pewno środkami dysponują i mogli 

podpisać tą umowę.  

 

Ad. 7 

 

Pan Robert Madejski Radny Rady Powiatu pogratulował za dziesięć lat 

Ośrodka Ekologicznego w Lipiu. To były gratulacje dla Pani Dyrektor  Ani Rząsy      

i także dla Przewodniczącego Dorzecza Parsęty Waldemara Miśko. Dodał, że jest 

to ośrodek, który sprawdził się, jest potrzebny i z tego ośrodka korzystają nie tylko 

dzieci, młodzież z naszej gminy ale to jest naprawdę duża rzesza młodych ludzi, 

która edukuje się ekologicznie. Za to po raz kolejny podziękował. Zwrócił się do 

wszystkich i chciał w skrócie powiedzieć co podjęła Rada Powiatu w aspekcie 

działalności Starostwa. Skupił się na rynku pracy i ochrony zdrowia. Zmienia się 

ustawa lub już się zmieniła o promocji zatrudnienia i ta ustawa wprowadza nowe 

instrumenty, na które warto zwrócić uwagę. Wraz z innymi władzami będą 

szukane korzystne dla nas rozwiązania. Z nami nie konsultowano tej ustawy, tych 

rozporządzeń ale będziemy starać się pozyskać kolejne pieniądze, żeby były 

właściwie ukierunkowane na rozwój rynku pracy, bo ten rynek pracy wymaga 

wsparcia szczególnie w powiecie białogardzkim, jak i w całym regionie 

koszalińskim, gdzie problem bezrobocia jest dość znacznym problemem 

społecznym. W aspekcie Szpitala Powiatowego trwa budowa bloku operacyjnego. 

Szpital co chwile pozyskuje nowy personel, nowy sprzęt. Z takiego nowego 

sprzętu to jest wparcie przez Orkiestrę Świątecznej Pomocy oddziału 

noworodkowego, jest także możliwość korzystania w szpitalu z  tomografu 

komputerowego, jest także wsparcie innych oddziałów, jak np. chirurgii, gdzie 

rozwija się chirurgia onkologiczna, co jest nowością w tym szpitalu. Na rozwój 

tego szpitala należy też spojrzeć w aspekcie szpitala w Połczynie Zdroju. Szpital  

w  Połczynie Zdroju podjął decyzje o likwidacji oddziałów ostrych i mieszkańcy 

części powiatu świdwińskiego będą korzystać i już coraz częściej korzystają                 



31 

z usług Szpitala Powiatowego w Białogardzie, nie dlatego, że jest on najbliżej, bo 

jest jeszcze szpital w Drawsku ale jakoś usług medycznych szpitala                               

w Białogardzie rośnie. Podkreślił, że daleko jesteśmy od ideałów i cały czas ten 

temat w pierwszej kolejności brany, aby jakoś usług była wciąż coraz lepsza. Do 

Państwa Radnych, Sołtysów zwrócił się, żeby mówić o dobrych przypadkach, 

chwalić pielęgniarki, lekarzy za ich niestandardowe, znacznie lepsze działanie niż 

to robią, ale także prosi o informacje o zdarzeniach, które powinny być 

poprawione. Każdy pracownik szpitala ma plakietkę z imieniem i nazwiskiem, 

więc poprosił aby takie informacje przekazywać konkretnie tj. w danym dniu, na 

jakim oddziale, jaka pielęgniarka lub jaki lekarz podjęli słuszną, niestandardową 

decyzję lub odwrotnie nie spełniły oczekiwań. Takie informacje nie tylko Radni 

powiatowi i Zarząd Powiatu ale także dyrekcja Szpitala  oczekuje, żeby cały czas 

dbać o jakość usług w Szpitalu Powiatowym w Białogardzie. Pan Madejski 

powiedział, że na sesji powiatu białogardzkiego zaprezentował się ostatnio Pan 

Tomasz Rusiecki. Zaprezentował działalność Wioski SOS. Zostało bardzo 

pozytywnie przyjęte sprawozdanie. Działalność jest zauważalna w całej Polsce ale 

zapewne istotne także dla pracowników Wioski, szczególnie dla Dyrektora, że jest 

bardzo dobra ocena pracy w Karlinie, Białogardzie i Tychowie w całym powiecie 

białogardzkim.                         

 

Pan Bogdan Piłkowski  Radny Rady Miejskiej w Karlinie opuścił obrady,  

 

Ad. 8  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacje były przygotowane przez  

dyrektorów szkół,  Zakład Oświaty,  kluby sportowe.   

Ad. 8a 

Sprawozdanie Zakładu Oświaty. Przewodniczący Rady poinformował, że radni 

otrzymali sprawozdanie i zapytał czy ktoś ma  pytania do sprawozdania. Pytań nie 

było (informacja załączona do protokołu). 
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Ad. 8b. 

Karliński ośrodek Kultury. (informacja załączona do protokołu). Pani Danuta 

Burtym dodała jeszcze, że w czasie wakacji będzie w tym pomieszczeniu 

wstawiony stół pingpongowy do użytku wszystkich chętnych. Zaprasza 

wszystkich, otwarte będzie do godz. 19:00. 

Ad.8c.  

Informacja Zarządu Obiektów Sportowych, Turystycznych i Rekreacyjnych 

Spółka z o.o. w Karlinie.  Pytań do sprawozdania nie było (informacja załączona 

do protokołu).  

 

Ad. 9 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Gwoźdź poinformował, że zostały złożone 

sprawozdania do materiałów na sesję.  

 

Pani Bożena Nadziejko Radna Rady Miejskiej w Karlinie poinformowała, że od 

lat nie otrzymują  sprawozdania z Karścina. Dodała, że ma być zaplecze,                     

a sprawozdania nie ma. 

1. Sprawozdanie Miejskiego Klubu Sportowego (informacja załączona do 

protokołu). Pytań nie było. 

2. Sprawozdanie z Uczniowskiego Klubu Sportowego (informacja dołączona do 

protokołu). Pytań nie było. 

3. Sprawozdanie Klubu Róża Karlino (informacja załączona do protokołu). 

Pan Tomasz Rusiecki radny Rady Miejskiej  poinformował, że odnośnie 

informacji Klubu Derby Kaścino, Prezesem tego klubu jest Grzegorz 

Troszczyński, który pracuje w programie wioski dziecięce. Bardzo fajnie była 

zorganizowana impreza otwierająca nowy rok, mieliśmy okazję pograć. Derby 

Karścino i Oldboje Karlino. Klub Derby Karścino awansowała do A klasy. 

Następnie zwrócił się do Pana Tomasza Różańskiego, że na plakatach można było 

odczytać, że klub ,,Róża Karlino" szuka nowych talentów. Zadał pytanie, czy są 
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nowi chętni do uprawiania tej dyscypliny? Poinformował także, że brakuje 

informacji na  temat Pauliny Jakubczyk. Ewa Wójcik boksuje, mistrzostwa zaraz 

Olimpiada  Młodzieżowa, a nie mamy informacji co się dzieje z utalentowaną 

bokserką Pauliną Jakubczyk.  

 

Pan Tomasz Różański Trener Klubu ,,Róża Karlino" poinformował,  że Paulina 

Jakubczyk wróciła do trenowania, wczoraj była na pierwszym treningu, miała 

chwilę zagubienia, trzy miesiące nie trenowała, wróciła do trenowania i miejmy 

nadzieję, że jak będzie najbliższa impreza to Paulina weźmie udział                              

w Młodzieżowych Mistrzostwach Polski. Dodał, że ostatnio zatrudnił trenera                  

z Ukrainy, który trenuje z młodzieżą. Już widać efekty tej pracy, bo na ostatnich 

mistrzostwach w województwie, które miały miejsce w Szczecinie, klub zdobył 

dwa złote medale i dwa brązowe. Jest to młodzież z rocznika 98, 99 i 2000. Także 

zaczyna tworzyć się taka grupa, o której w niedalekiej przyszłości będzie można 

usłyszeć. Sukcesem jest także udział dziewczyny, która wystartowała                            

w eliminacjach do Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży i zdobyła tą eliminację             

i tym samym zapewniła już sobie brązowy medal Mistrzostw Polski, to Emilia 

Romańska. W związku z tym, że Pan Różański został trenerem młodzieżowej 

kadry narodowej i że jest bardzo wysoki poziom zawodników z Karlina,                     

w związku z tym trzeba bardzo dużo wyjeżdżać ale ten nowy trener dobrze sobie 

radzi, rozumie tą filozofię boksu.   

4. Sprawozdanie z Klubu Sportowego „Płomień” w Pobłociu Wielkim (informacja 

załączona do protokołu). Pytań do sprawozdania nie było. 

Sprawozdanie z Klubu Sportowego MLUKS Karlino (informacja załączona do 

protokołu). Pytań  do sprawozdania nie było. 

 

Ad. 10 

 

Sprawozdanie na temat sportu w szkołach na terenie Gminy Karlino (informacja 

załączona do protokołu). Pytań do sprawozdania nie było. 
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Ad. 11a 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Karlino na 2014 rok.  

 

Komisja Mieszkaniowa i Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie, natomiast Komisja Rewizyjna nie wypracowała stanowiska w tej 

sprawie.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, głosów przeciwnych nie było,                

2 osoby wstrzymały się od głosu. W wyniku jawnego głosowania uchwała                    

Nr XLVII/501/14 została podjęta większością głosów. 

 

Ad. 11b 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Karlino na lata 2014-2025. 

Komisja Mieszkaniowa i Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie, natomiast Komisja Rewizyjna nie wypracowała stanowiska w tej 

sprawie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, głosów przeciwnych nie było, 2 

osoby wstrzymały się od głosu. W wyniku jawnego głosowania uchwała                    

Nr XLVII/502/14 została podjęta większością głosów. 

 

Ad. 11c 

 

Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy 

Karlino- obręb Garnki. 

Wszystkie stałe komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 
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W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLVII/503/14 

została podjęta.  

 

Ad. 11d 

 

Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej na terenie 

gminy Karlino- obręb Ubysławice. 

Wszystkie stałe komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLVII/504/14 

została podjęta.  

 

Ad. 11e 

 

Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia liczby punktów 

sprzedaży napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie Gminy 

Karlino miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

Wszystkie stałe komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLVII/505/14 

została podjęta.  

 

Ad. 11f 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej 

Gminy Karlino. 

Wszystkie stałe komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLVII/506/14 

została podjęta.  

 

Ad. 11g 
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Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Miejskiej Rady 

Seniorów w Karlinie oraz nadania jej statutu. 

Wszystkie stałe komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLVII/507/14 

została podjęta.  

 

Ad. 12 

 

Pani Tamara Korzeniowska Radna Rady Miejskiej zwróciła się z kilkoma 

pytaniami. Najpierw zwróciła się do Prezesa Augustyniaka. Przy wspólnocie 

Koszalińska 25 zlikwidowano plac zabaw dla dzieci i zwróciła się z pytanie, czy 

tam w planach jest odnowienie tego placu zabaw, czy już go tam nie będzie?                  

Z następnym pytaniem Radna zwróciła się do Burmistrza. Zapytała o wznowienie 

retransmisji sesji Rady Miejskiej. Kolejnym pytaniem było to, że na ul. Wigury, 

naprzeciwko Remizy, miał być rozebrane te dwa budynki do końca maja i czy to 

jest dalej w planie do końca maja, czy coś się zmieniło? Następne pytanie 

dotyczyło ubojni. Czy projekt ubojni już upadł, czy będzie na pewno widomo, że 

ubojni drobiu nie będzie? Ostatnim pytaniem było pytanie do Radcy Prawnego 

związane ze skargą Pana Bogdana Piłkowskiego. To jest skarga odnośnie śmieci              

i odnośnie nieprawidłowego wywozu śmieci z Urzędu. W związku z tym, że ta 

sprawa jest w Prokuraturze, to czy Komisja Rewizyjna w takiej sytuacji może 

podejmować stanowisko, czy ma czekać na ocenę Prokuratury? 

 

Radca Prawny w Urzędzie Miejskim w Karlinie Pan Aleksander Twarowski 

odpowiedział, że jeżeli przedmiot skargi może być załatwiony w innym 

postępowaniu, to wtedy taka skarga jakby nie istnieje, nie jest rozpoznawalna. 

Takie jest stanowisko doktryny, ale czy tutaj istnieje jakaś zawisłość pomiędzy tym 

postępowaniem prowadzonym przez Prokuraturę, a postępowaniem naszym 

skargowym, to nie potrafi powiedzieć. Musiałby najpierw dowiedzieć się, co jest 

objęte działaniem Prokuratury. Tam poza numerem sprawy karnej                                  
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i postępowaniem przygotowawczym, to nie wiemy, co jest objęte. Nie posada 

takiej wiedzy, ale wydaje mu się, że jeżeli skarga może być rozpoznana w innym 

postępowaniu, to wtedy nie podlega ona postępowaniu skargowemu, a ta nasza 

skarga wpłynęła zanim jeszcze Prokuratura podjęła czynności. Chyba nie ma 

formalnych przeszkód, żeby tą skargę Rada rozpoznała.  

 

Pan Piotr Gwóźdź Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że z jego punktu 

widzenia te dwie sprawy nie powinny być przede wszystkim łączone, bo 

uprawnienie do prowadzenia kontroli przez Prokuraturę są zupełnie inne i uważa, 

że to nie byłoby w porządku, gdyby Komisja Rewizyjna oparła się o jakieś 

ustalenia i miało to być przesłanką do tego, żeby uznać skargę za zasadna, bądź 

niezasadną. Rada ma swoje kompetencję, tak jak Komisja Rewizyjna i powinna 

rozpatrywać to w ramach tylko swoich kompetencji i w oparciu o tej materiały, 

które są dostępne dla Radnych, bo Prokuratura na pewno większe kompetencje. 

Wtedy byłoby to nie uczciwe, że zapadł jakiś wyrok, a teraz Rada to przepisze               

i będzie mówić, że to jest prawda. Należy to zbadać odrębnie. Takie jest zdanie 

Przewodniczącego i wolałby taki tok postępowania.    

 

Pani Tamara Korzeniowska Radna Rady Miejskiej powiedziała, że właśnie o to 

jej chodziło, czy Komisja Rewizyjna ma to rozpatrzyć, a Prokuratura swoją drogą. 

  

Pan Piotr Gwóźdź Przewodniczący Rady Miejskiej ponownie zabrał głos                   

i dodał, że Komisja w kontekście pisma, które napisał Pan Burmistrz powinna się 

przychylić do tego i odsunąć, wyłączyć Pana Piłkowskiego, jako skarżącego                 

z postępowania prowadzonego przez Komisję Rewizyjną. Nie może być ten Pan 

obecny, bo zakłóca tą pracę. Komisją przez to nie ruszyła z miejsca, a to trwa już 

któryś miesiąc z kolei. W jego ocenie jest to niedopuszczalne. Nie wie, jak mówi 

na to prawo, ale zwykła ludzka przyzwoitość powinna spowodować, że Pan 

Piłkowski nie powinien być obecny. Powinien nie wpływać na Komisję, bo jako 

skarżący wpływa swoją obecnością i zabieraniem głosu jak to ma być rozpatrzone. 

To jest według Przewodniczącego całkiem nielogiczne.     
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Pani Tamara Korzeniowska Radna Rady Miejskiej powiedziała, że nie ma na 

to wpływu. 

 

Pan Piotr Gwóźdź Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że sądząc po 

tym, jakie są efekty pracy, to ma jakiś wpływ, ale to jest jego zdanie.  

 

Pan Leszek Gago Radny Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem do Radcy. Jeżeli 

ich, jako Radnych za kilka miesięcy nie będzie, co dalej z tą skargą? Czy nowa 

Rada będzie musiała się z tym borykać? 

 

Radca Prawny w Urzędzie Miejskim w Karlinie Pan Aleksander Twarowski 

oznajmił, że rola Rady skończy się na tym, że podejmą stosowną uchwałę. Jeżeli 

natomiast taka uchwała nie zostanie podjęta, tzn. jeżeli projekt wypracowany przez 

Komisję Rewizyjną będzie powiedzmy za uznaniem skargi, jako zasadnej, a Rada 

nie podejmie uchwały, to trzeba będzie wrócić do punktu wyjścia, ponieważ nie 

podjęcie uchwały nie jest rozstrzygnięciem skargi. Jeżeli dojdzie do zmiany składu 

osobowego Rady, to obowiązuje zasada ciągłości, czyli Rada w nowym składzie 

osobowym będzie rozpoznawać tą sprawę dalej.  

 

 

 

Ad. 13 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina zabrał głos i powiedział, że na resztę 

pytań odpowiedzą pracownicy. Natomiast jeżeli chodzi o projekt ubojni, to on nie 

upadł. Nie ma definitywnej decyzji o odstąpieniu od tej inwestycji. Takiej 

informacji od inwestora jeszcze nie było. Następnie wspomniał o sprawie, która 

była poruszana na Wspólnym Posiedzeniu Komisji. Burmistrz przeprosił 

publicznie wszystkich Państwa, a przede wszystkim Pana Piłkowskiego. 

Powiedział: „ zanim to potwierdzę, chciałbym niejako może się wytłumaczyć. 
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Państwo jesteście świadkami bardzo perfidnych, niewybrednych, personalnych 

przede wszystkim personalnych, bo Radny Piłkowski nie skupia się na sprawach 

tylko na personaliach. Nie tylko moich, bo zresztą wielu osób  tutaj siedzących 

tego doświadczyło. Trwa to już prawie trzy lata. Są takie momenty, że każdy 

człowiek czasami traci tą cierpliwość i to jest czysto ludzkie. Ja byłem publicznie 

oskarżany o podpalenia, czy zlecenia podpalenia samochodów. Państwo to też 

słyszeli. Byłem oskarżany o defraudacje na tej sali. Ostatnio byłem oskarżany               

o to, że moja żona jest w zarządzie jakiejś spółki, która korzysta z pieniędzy 

Urzędu, czyli Urząd zleca tej spółce, gdzie ona jest w zarządzie i wykonuje pewne 

prace i w ten sposób się wzbogacamy. Oczywiście te wszystkie informacje są 

fałszywe i nieprawdziwe. Jeśli do tego nałożymy też Jego agresywność, 

napastliwość również w stosunku do urzędników, a to zdarzenie, o którym zaraz 

powiem miało miejsce podczas Jego wizyty w Urzędzie w obecności kilku moich 

urzędników i podczas tego spotkania Pan Piłkowski po raz drugi, nie po raz 

pierwszy doprowadził tą samą urzędniczkę do płaczu i rozstroju nerwowego. To są 

fakty. Ja również na piśmie zwracałem się do Państwa jako do Radnych   z takimi 

informacjami dotyczącymi Jego zachowań i zwracałem na to uwagę. Ja uważam, 

że na to nie ma lekarstwa. Niestety nie ma i trzeba to po prostu przyjąć do 

wiadomości i jakoś przyjmować to, jak to się mówi kolokwialnie i po 

młodzieżowemu, na klatę. Był taki dzień, gdzie mi też troszeczkę puściły nerwy, 

użyłem sformułowania wchodząc do pokoju Urzędu „co tutaj robi ten troglodyta”. 

Myślę, że nie powinienem tego robić i za to chciałbym przeprosić publicznie i 

powiedzieć, że nie będę używał ani takiego, ani żadnego innego obraźliwego 

sformułowania w stosunku do każdego człowieka. To jest moja deklaracja złożona 

tutaj publicznie”. 

 

Pan Piotr Woś Zastępca Burmistrza Karlina odpowiedział Pani Tamarze 

Korzeniowskiej i stwierdził, że jeżeli chodzi o retransmisję sesji Rady Miejskiej, 

to już się jej nie transmituje w telewizji kablowej z tego względu, że z przyczyn 

technicznych w jednej telewizji BTK nie jest to technicznie możliwe. Kanał jest 

nadawany tak naprawdę w Białogardzie, w Karlinie, w Tychowie i nie jest 
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możliwe żeby czasami kiedy sesja trwa sześć godzin zabierać czas antenowy na 

kanale, który ogląda mnóstwo ludzi. Tak że nie ma takiej możliwość, a z drugiej 

strony nie chcemy żeby mieszkańcy nie byli poszkodowani i nie puszczamy                

w telewizji Inet. Jest też druga przyczyna tego, ponieważ jak mogą Państwo sami 

zauważyć zaczęła się kampania wyborcza i to kampania nie prowadzona przez 

Burmistrza, tylko przez jedną osobę tutaj wszystkim znaną, tak więc chcemy, aby 

każdy miał równe szanse i żeby każdy prowadził tą kampanie w sposób uczciwy            

i rzetelny. Wszystkie osoby chętne zapraszane są na sesję, a kto nie może ruszyć 

się z domu może oglądać sesję przez Internet. Dodał w imieniu Pani Prezes ZBK, 

że jeśli chodzi o wyburzenie tych budynków to był problem z jedną z lokatorek               

i dlatego sprawa się przeciągnęła.  

 

Pani Anna Paduch Prezes Zarządu Budynków Komunalnych dodała, że może 

nie był problem, bo chcieli po prostu sprostać potrzebom, wymaganiom tej Pani, 

która tam mieszka i było szukane najlepsze rozwiązanie tej sytuacji. Rozbiórka jak 

najbardziej  jest w toku. Szykowane są mieszkania dla ostatnich rodzin do 

wyprowadzenia i jak tylko będzie to możliwe od razu będzie to zlecone. Nie chce 

podawać konkretnego terminu, czy będzie to koniec lipca, czy koniec sierpnia, bo 

postarają się, żeby było to jak najszybciej. W przybliżeniu będzie to w 

najszybszym terminie.     

 

Pan Ryszard Augustyniak Prezes Karlińskiego TBS odpowiedział Pani Tamarze 

Korzeniowskiej, że ich spółka Karlińskie TBS i zarządca tej Wspólnoty 

Koszalińska 25 szukają możliwości dofinansowania zakupu wyposażenia takiego 

nowego placu zabaw i nie chcą, aby w 100% właściciele w tej Wspólnocie 

pokrywali koszty zakupu tego nowego placu zabaw, bo jak wiadomo ten plac 

zabaw został wyposażony w 2007 roku w ramach inwestycji budowy tego 

budynku przy ul. Koszalińska 25. Jeśli będą już jakieś informacje w zakresie 

możliwości dofinansowania, to zostanie taka informacja przedstawiona do 

podjęcia decyzji dla właścicieli tej wspólnoty, bo to oni podejmują decyzje              

w sprawie zakupu i dofinansowania, bo to są środki z funduszu remontowego.  
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Pani Tamara Korzeniowska Radna Rady Miejskiej zwróciła się ponownie do 

Prezesa KTBS i powiedziała, że ma takie spostrzeżenia co do daty jaką Pan Prezes 

podał tj. 2007 rok, czy siedem lat to nie jest za krótko na to żeby taki plac zabaw 

zburzyć? Takie pytanie padło ze strony Pani Tamary Korzeniowskiej. Czy było to 

dobrze konserwowane w takim wypadku? 

 

Pan Ryszard Augustyniak Prezes Karlińskiego TBS odpowiedział, że elementy 

wyposażenie tych placów zabaw są drewniane. Dokładnie drewno sosnowe, teraz 

są o wiele lepsze konstrukcje i będzie to bardziej trwałe. Jeżeli chodzi                           

o konserwację, to jest wszystko pilnowane i co roku jest to wszystko malowane, 

ale drewno sosnowe nie jest tak wytrzymałe. 

 

Ad. 14 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Gwóźdź poinformował, że na poprzedniej sesji 

Rady Miejskiej w Karlinie nie zgłoszono żadnych interpelacji. Jeżeli chodzi                       

o zapytania to wpłynęło pismo do Biura Rady tj. odpowiedź dla Pani Tamary 

Korzeniowskiej dotycząca zakresu prac, które będą w ramach rewitalizacji ulicy 

Konopnickiej i dwie odpowiedzi dla:  Radnego Tomasza Mycio i Radnego Leszka 

Gago od Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie (wszystkie  pisma załączone 

do protokołu). 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej zabrał głos i chciał podać informację, 

że jak co roku Komisja Mieszkaniowa, Gospodarki Komunalnej,  Rolnictwa                      

i Ochrony Środowiska organizuje konkurs na najładniejszą wieś Gminy Karlino. 

Regulamin i zgłoszenia, jak co roku, do zapoznania i zgłoszenia w Biurze Rady. 

Pan Tomasz Mycio zaprosił do udziału w tym konkursie.   

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina zaprosił również wszystkich na 

najbliższe imprezy. W najbliższy poniedziałek będzie wyścig kolarski, to jest 
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wyścig Bałtyk- Karkonosze Tour. 31 maja w sobotę odbędzie się spływ kajakowy, 

sprzątanie Parsęty, rowerowy Dzień Dziecka z Karlina do Daszewa i z powrotem 

oraz otwarcie wystawy, o której już wspomniała już Pani Dyrektor Butrym.                 

W Dzień Dziecka odbędą się zawody wędkarskie dla dzieciaków, spływ kajakowy, 

sprzątanie Parsęty. Drugi dzień tj. 1 czerwca o 12.
15 

 rozpoczną się imprezy dla 

dzieci takie ogólnomiejskie, ogólnogminne. Zacznie się to mszą w Kościele,          

a później na boisku Szkoły Podstawowej. Organizatorem jest Szkole Koło 

CARITAS, Ośrodek Kultury i Gmina Karlino. 7  czerwca zachęcił do odwiedzenia 

Domacyna, ponieważ obchodzone jest tam 65- lecie OSP Domacyno i będą mieli 

wręczany sztandar. 9 czerwca warto także odwiedzić KOK, bo będzie przegląd 

Piosenki Prawdziwej z czasów Solidarności  pod patronatem Marszałka Senatu 

Pana Borusewicza. 14 czerwiec to jest przeddzień Biegu Papieskiego. W sobotę           

z tej okazji będzie spływ kajakowy szlakiem Karola Wojtyły, rajd rowerowy do 

Lubiechowa i z powrotem, turniej piłki siatkowej plażowej oraz turniej minigolfa, 

a 15 czerwca odbędzie się już sam Bieg Papieski. Burmistrz Karlina bardzo 

zachęcił do uczestniczenia w tym biegu i do rekreacji. 19 czerwca jest Boże Ciało. 

Proboszcz z Mierzyna zaprasza na festyn do Warnina. W dniach od 19 do 22 

czerwca odbędzie się Międzynarodowy Spływ Kajakowy trzydniowy 

organizowany przez Związek Miasta i Gmin Dorzecza Parsęty, a 28 czerwca 

Waldemar Miśko serdecznie zaprosił na Noc Świętojańską, która odbędzie się na 

przystani kajakowej w Karlinie nad rzeką Radew. 

 

Ad. 15 

 

Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej            

w Karlinie Pan Piotr Gwóźdź podziękował za przybycie i udział radnym oraz 

zaproszonym gościom i o godzinie 12
45

 dokonał zamknięcia XLVII  sesji Rady 

Miejskiej w Karlinie. 

 

Protokołowała: 
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Danuta Piwowarczyk 

 

 

 

 

 

 

Część załączników o których mowa w protokole nie jest zamieszczona na stronie 

BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie ze względu na obszerność. Z załącznikami 

można się zapoznać w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2001 r. Nr 112, poz. 

1198 z późn. zm.) oraz Statutu Gminy Karlino (Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2009 r. Nr 59, poz. 1565, z późn. zm.). 

 


